W 合動態 United News

聯合書院 2008 至 09 年度獎學金頒獎典禮 13/11/2008 2008-09 United College Scholarship Presentation Ceremony



蒙多位校董及捐獎人撥冗親臨觀禮及頒獎,獲獎同學、 家長、校友、大學及書院同仁等近五百人到賀,場面十 分熱鬧。

Various scholarships donors and trustees of the College attended the ceremony and presented scholarships and prizes. Over 500 people, including the award recipients and their parents, alumni, officers of the University and the College were present.



捐獎人張鉅堂先生頒授張祝珊獎學金。

College donor, Mr Raymond K T Cheung, presented Cheung Chuk Shan Scholarships.



捐獎人何敬錕先生頒授何添博士紀念獎學金。

College donor, Mr Matthew K K Ho, presented Dr Ho Tim Memorial Scholarships.



左起:李鉅能先生、胡文佳先生、馮國培教授。 From left: Mr Lee Kui-nang, Mr Wu Man-guy, Professor Fung Kwok-pui.



院長馮國培教授致歡迎辭。 Professor Fung Kwok-pui, College Head, delivered a welcoming address.



Mr Shum Choi-sang, Chairman of the College Board of Trustees, addressed the assembly.

獲獎同學代表物理 系四年級詹志勇同 學致謝辭。

Representative of award recipients, Mr Chim Chi-yung, Year 4 student from Department of Physics, delivered a vote of thanks.





左起:何萬森夫人、何萬森 先生、張煊昌博士、李國章 教授、李國章夫人、Mr Ben Cheng、殷巧兒女士、李鉅能 先生、林偉雄先生。

From left: Mrs Ho Man-sum, Mr Ho Man-sum, Dr Thomas H C Cheung, Professor Arthur K C Li, Mrs Diana Li, Mr Ben Cheng, Ms Lina Yan, Mr Lee Kui-nang, Mr Lam Wai-hung Enders.